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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:668 Fler poliser i Göteborg

Brottslighet kränker människors frihet och rätt till sin egendom och kan aldrig 
tolereras. Samtidigt kan vi se att otryggheten breder ut sig. Vi möts av 
återkommande och mycket allvarlig brottslighet, inte minst i de större städerna 
i landet. Dessa så kallade särskilda händelser har prioriterats av polisen som 
fört resurser dit för att kunna utreda och lagföra de kriminella.

En kraftsamling vid särskilda händelser är rimlig, men innebär också att 
polisresurser flyttas från annan viktig polisiär verksamhet. Det kan handla om 
att utreda såväl annan allvarlig brottslighet som att hantera mängdbrott. I det 
läget är det tydligt att polisens resurser inte räcker till.

Ett konkret exempel är polisområdet i södra Göteborg. Där bor ungefär 200 000 
människor i områden som Landvetter, Mölndal, Askim, Frölunda och 
Tynnered. Enligt planen ska det i detta område finnas 200 poliser, i dagsläget är 
de bara 180.

Läget är så pass allvarligt i Göteborg och andra delar av Sverige att det behöver 
göras väsentligt mer än vad regeringen tänkt sig. Regeringen har inga förslag 
om nya poliser och väljer att endast avsätta en tiondel av de nya resurser som 
Moderaterna avsätter i sin budget för 2017. Frågan är om statsrådet är beredd 
att ändra inställning för att möta upp behoven i Göteborg och på andra orter i 
Sverige. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Är statsrådet beredd att vidta åtgärder för att tillmötesgå Moderaternas krav på 
fler poliser?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-18
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 11.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


